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ROMANIA 
CONSILIUL  JUDEŢEAN  CĂLĂRAŞI 
Nr. 4167/19.03.2015 
 
 

PROCES VERBAL, 
încheiat astăzi 19 Martie 2015,  în şedinţa extraordinară 

a Consiliului Judeţean Călăraşi, convocată prin Dispoziţia 
Preşedintelui, nr. 143/17.03.2015 

 
 
         Lucrările şedinţei sunt deschise de domnul Filipescu Răducu George, Preşedinte  al  Consiliului   
Judeţean  Călăraşi,  care  arată :  
        În  conformitate  cu  prevederile  art. 106  din  Legea   administraţiei   publice  locale  nr. 
215/2001,  republicată,  pentru  astăzi  a  fost  convocat  Consiliul   Judeţean  în   şedinţă  
extraordinară. 
         La  lucrările  şedinţei  au  participat 26 din  30  de  consilieri judeţeni în  funcţie, fiind absenţi 
motivat: Muşat Emil şi Prică Ruxandra Alina iar absenţi nemotivat: Iliescu Eugenia şi Mihai Ion. 
         Şedinţa este statutară.                                
         Ca  invitaţi  participă: 
-  doamna Nicolae Tudora – director DGASPC Călăraşi; 
-  domnul Constantinescu Leontin – director CAMS Călăraşi; 
- domnul Miu Mihai – director adjunct DCEP Călăraşi; 
- doamna Chiru Maria – director medical Spitalul Judeţean de Urgenţă Călăraşi; 
- doamna Bănăţeanu Carmen – reprezentant Spitalul de Psihiatrie Săpunari ; 
- doamna Dobrescu Vasilica – primar CL Radovanu; 
-  directori  din  aparatul   de  specialitate  al  Consiliului  Judeţean  Călăraşi;                               
-  reprezentanţi  ai  mass – media.  

Domnul Filipescu Răducu George:  
Bună  ziua dragi colegi, suntem prezenţi 26 din 30 de consilieri în funcţie. Din punct de vedere 

al regulamentului şedinţa este statutară. Declar deschise lucrările şedinţei noastre de astăzi.  
La mape aveţi procesul  verbal al şedinţei ordinare din data de 04.03.2015. Dacă nu aveţi 

amendamente sau observaţii, supun la vot procesul verbal. 
În unanimitate aprobat. 
Ordinea de zi este următoarea: 
1. Proiect de hotărâre privind aprobarea unor ajutoare din fondul de rezervă bugetară prevăzut 

în bugetul propriu al judeţului Călăraşi, pe anul 2015 
2. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului propriu al judeţului Călăraşi, pe anul 2015 
3. Proiect de hotărâre privind aprobarea “Master Planului 2015 - 2035” pentru sistemele de 

alimentare cu apă şi de canalizare în judeţul Călăraşi 
 4. Proiect de hotărâre privind aprobarea, de principiu, a asocierii Judeţului Călăraşi cu 
Municipiul Călăraşi în vederea realizării în comun a proiectului “Parcare subterană aferentă zonei 
centrale de 300 de locuri” 

5. Proiect de hotărâre privind aprobarea solicitării de transmitere a imobilului „Palatul 
Administrativ”, aflat în proprietatea publică a statului, din administrarea temporară a Consiliului 
Judeţean Călăraşi în administrarea Consiliului Judeţean Călăraşi 

6. Proiect de hotărâre privind transmiterea în administrarea Ministerului Dezvoltării Regionale 
şi Administraţiei Publice, prin Compania Naţională de Investiţii -“C.N.I.”-S.A., a corpului de clădire 
F,G,H, din cadrul Spitalului de Urgenţă Călăraşi, pe durata consolidării, reabilitării şi modernizării 
acestuia 

7. Proiect de hotărâre privind desemnarea unui reprezentant şi a unui supleant ca membru în 
Comisia Judeţeană pentru Stabilirea Dreptului de Proprietate Privată asupra Terenurilor Călăraşi 

8. Proiect de hotărâre pentru completarea Organigramei, a Statului de funcţii, a 
Regulamentului de Organizare şi Funcţionare şi a structurii organizatorice ale Spitalului de Psihiatrie 
Săpunari 
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Supun la vot ordinea de zi. 
În unanimitate aprobată. 
Domnul Filipescu Răducu George:  
Pentru operativitate, vă propun să dau citire numai titlului proiectelor de hotărâri deoarece 

dumneavoastră le-aţi studiat deja în şedinţele de comisii, iar acolo unde sunt amendamente, 
observaţii sau solicitări, le vom discuta şi le vom supune la vot. 

Supun la vot această propunere. 
În unanimitate aprobată. 
Proiect de hotărâre nr. 1 privind aprobarea unor ajutoare din fondul de rezervă bugetară 

prevăzut în bugetul propriu al judeţului Călăraşi, pe anul 2015 
Domnul Filipescu Răducu George:  
La acest proiect de hotărâre au fost făcute câteva observaţii în şedinţele de comisii. Domnul 

consilier Samoilă Ion nu a fost de acord cu arieratele de la comuna Dor Mărunt şi domnul consilier 
Vîrtejanu Liviu are de asemenea o observaţie. O să dau răspuns pe rând. 

Vreau să vă precizez că, comuna Dor Mărunt are de plătit nişte proiecte care intră în discuţie 
în perioada bugetară 2014-2020 şi mai are o lucrare începută, pe care ar fi vrut să şi-o plătească din 
bugetul care i-ar fi revenit pe acest an şi pe care domnul ministru Vâlcov a considerat că nu trebuie 
să-I dea. Cum ştiţi foarte bine, sunt 18 localităţi în judeţul Călăraşi care nu au primit niciun ban, fiind 
vorba exact acele localităţi care au reuşit să se apropie de 100% încasări la bugetul local. Să nu 
credeţi că Dor Mărunt este prima şi ultima. Vă spun că nu au nici o şansă să continuie, deoarece au 
conturile blocate din cauza acestui proiect de buget prost făcut şi prost aprobat. Avem informaţia că 
domnul ministru Vâlcov intenţionează ca  rectificarea bugetară să o facă nu în luna iunie, ci la sfârşitul 
lunii aprilie, pentru că sunt unităţi administrativ-teritoriale care în următoarele 2-3 luni îşi închid porţile. 
Eu altceva nu am ce să vă spun legat de acest subiect. 

La a doua problemă ridicată de domnul consilier Vîrtejanu Liviu, cum că ar fi bine să 
transferăm la CL Călăraşi 1.500.000 lei pentru variantă, pot să vă spun că domnul director adjunct de 
la drumuri judeţene ne-a spus foarte clar că suma pentru reparaţiile curente care trebuiesc făcute pe 
varianta municipiului Călăraşi pentru ca ea să devină o variantă fezabilă în sensul în care oraşul va fi 
oarecum blocat în perioada următoare, este de 500.000 lei. Va urma şi un proiect european pentru 
refacerea variantei de la strada Sloboziei la Comandamentul de pompieri.  

Dacă aveţi întrebări, vă rog, vă ascult. 
Domnul Mandache Gheorghe: 
De la Siderca se începe, nu? 
Domnul Filipescu Răducu George:  
De la Siderca până la Comandamentul de pompieri. 500.000 lei pentru plombări şi covoraşe 

este suficient. 
Domnul Dragu Nicolae: 
Există şi un proiect pentru variantă pentru 13 km şi este depus deja la Ministerul 

Transporturilor din anul 2011, trebuie urmărit. 
Domnul Filipescu Răducu George:  
De proiectul acela vorbesc. Proiectul acela este în picioare, o parte din acele străzi noi le-am 

făcut din fonduri proprii, dar pentru bucata de variantă de la strada Sloboziei şi până la 
Comandamentul de pompieri sunt alocate fonduri europene. Noi acum facem reparaţii curente pentru 
ca ea să devină circulabilă.  

Domnul Ştefan Ion: 
Am şi eu o precizare de făcut: aş dori ca, Compartimentul juridic să spună în faţa consiliului 

judeţean că modul de repartizare a sumelor din fondul de rezervă sunt perfect legale. 
Domnul Filipescu Răducu George:  
Dacă nu era legal, nu propuneam domnule consilier. 
Domnul Tudone Dumitru: 
Alocarea sumelor din bugetul judeţean pentru situaţiile de urgenţă de la unităţile administrativ-

teritoriale care au solicitat, din punctul nostru de vedere îndeplineşte toate condiţiile legale. 
Domnul Filipescu Răducu George:  
Având în vedere faptul că domnul consilier Vîrtejanu Liviu nu-şi mai susţine amendamentul, 

supun la vot proiectul de hotărâre în ansamblul său. 
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În unanimitate aprobat. 
Proiect de hotărâre nr. 2 privind rectificarea bugetului propriu al judeţului Călăraşi, pe anul 

2015 
Nu sunt amendamente. 
Supun la vot proiectul de hotărâre în ansamblul său. 
În unanimitate aprobat. 
Proiect de hotărâre nr. 3 privind aprobarea “Master Planului 2015 - 2035” pentru sistemele de 

alimentare cu apă şi de canalizare în judeţul Călăraşi 
Nu sunt amendamente. 
Supun la vot proiectul de hotărâre în ansamblul său. 
În unanimitate aprobat. 
Proiect de hotărâre nr. 4 privind aprobarea, de principiu, a asocierii Judeţului Călăraşi cu 

Municipiul Călăraşi în vederea realizării în comun a proiectului “Parcare subterană aferentă zonei 
centrale de 300 de locuri” 

Nu sunt amendamente. 
Domnul Dragu Nicolae: 
Aş dori să fac o observaţie şi anume: înainte de a face această asociere, ar trebui să se facă 

mai întâi un studiu de prefezabilitate să ştim costurile de întreţinere a acestei parcări, costul 
iluminatului, costul pazei. Poate nu este rentabil, mai repede o facem la suprafaţă. 

Domnul Filipescu Răducu George:  
Domnule consilier, vă explic că noi facem această asociere pentru ca acest studiu de 

fezabilitate să-l plătim împreună. Facem o asociere care are un scop. Dacă scopul nu mai este, 
asocierea dispare de la sine. Deci, plăţile se fac în comun, inclusiv studiile de prefezabilitate şi 
fezabilitate. 

Domnul Tudone Dumitru: 
Şi în cadrul proiectului de hotărâre, la art.5 s-a stipulat că termenii şi condiţiile asocierii vor 

face obiectul unei hotărâri ulterioare după realizarea studiului de fezabilitate. 
Domnul Filipescu Răducu George:  
Dacă nu mai sunt alte intervenţii, supun la vot proiectul de hotărâre în ansamblul său. 
În unanimitate aprobat. 
Proiect de hotărâre nr. 5 privind aprobarea solicitării de transmitere a imobilului „Palatul 

Administrativ”, aflat în proprietatea publică a statului, din administrarea temporară a Consiliului 
Judeţean Călăraşi în administrarea Consiliului Judeţean Călăraşi 

Nu sunt amendamente. 
Supun la vot proiectul de hotărâre în ansamblul său. 
În unanimitate aprobat. 
Proiect de hotărâre nr. 6 privind transmiterea în administrarea Ministerului Dezvoltării 

Regionale şi Administraţiei Publice, prin Compania Naţională de Investiţii -“C.N.I.”-S.A., a corpului de 
clădire F,G,H, din cadrul Spitalului de Urgenţă Călăraşi, pe durata consolidării, reabilitării şi 
modernizării acestuia 

Nu sunt amendamente. 
Supun la vot proiectul de hotărâre în ansamblul său. 
În unanimitate aprobat. 
Proiect de hotărâre nr. 7 privind desemnarea unui reprezentant şi a unui supleant ca membru 

în Comisia Judeţeană pentru Stabilirea Dreptului de Proprietate Privată asupra Terenurilor Călăraşi 
Domnul Filipescu Răducu George:  
La acest proiect de hotărâre vom purcede la vot secret. Dacă nu mai sunt alte propuneri faţă 

de cele făcute de executivul consiliului judeţean, rog secretariatul să pregătească buletinele de vot, iar 
noi vom continua până atunci cu următorul proiect de hotărâre. 

Proiect de hotărâre nr. 8 pentru completarea Organigramei, a Statului de funcţii, a 
Regulamentului de Organizare şi Funcţionare şi a structurii organizatorice ale Spitalului de Psihiatrie 
Săpunari 

Nu sunt amendamente. 
Supun la vot proiectul de hotărâre în ansamblul său. 
În unanimitate aprobat 
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Domnul Filipescu Răducu George:  
Eu îmi cer scuze, trebuie să plec la o întâlnire cu primarii unde vom discuta probleme legate de 

apă şi canalizare. Şedinţa o va conduce în continuare domnul vicepreşedinte Dinulescu Marian. O zi 
bună  vă doresc! 

(Domnul Preşedinte Filipescu Răducu George iese din sală) 
Domnul Dinulescu Marian: 
Buletinele de vot sunt pregătite, să vă explic procedura de vot: pe buletinul de vot sunt două 

nume, iar dumneavoastră baraţi numele pe care nu-l doriţi. 
(Domnii consilieri sunt invitaţi în ordinea alfabetică să voteze) 

Domnul Dinulescu Marian: 
Dacă procedura de vot s-a încheiat, domnul preşedinte al Comisiei de validare este invitat să 

dea citire procesului de verbal de consemnare a rezultatului votului. 
Domnul Vrăjitoru Sorinel Marian: 
În urma votului secret, am constatat că pentru calitatea de reprezentant, doamna Gîdea Iliana 

a obţinut 25 voturi “pentru” din totalul de 25 de consilieri judeţeni prezenţi la vot, iar doamna Toma 
Maria, pentru calitatea de supleant, a obţinut 25 voturi “pentru” din 25 de consilieri judeţeni prezenţi la 
vot. 

În concluzie, doamna Gîdea Iliana a fost desemnată reprezentant al Consiliului Judeţean 
Călăraşi în Comisia Judeţeană pentru Stabilirea Dreptului de Proprietate Privată asupra Terenurilor 
Călăraşi, cu 25 de voturi “pentru”, iar doamna Toma Maria a fost desemnată ca supleant în această 
Comisie, cu 25 de voturi “pentru”. 

Domnul Dinulescu Marian: 
Deci, conform votului secret, proiectul de hotărâre a fost aprobat în ansamblul său cu 

unanimitate de voturi. 
Închei lucrările şedinţei noastre de astăzi şi vă doresc o zi bună în continuare! 
 

 
   PREŞEDINTE,                   VICEPREŞEDINTE,                 
ing. Răducu George FILIPESCU                                   ec. Marian DINULESCU 
 
 
 
 
 
 
 
 

SECRETARUL JUDEŢULUI, 
Dumitru TUDONE 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

  Întocmit, 
Deliu Vetuţa 
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